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   k věci

Roman Pommer
kandidát na viceprezidenta, navržený Cechem obkladačů ČR
Jako viceprezident Hospodářské komory a zároveň 
prezident Cechu obkladačů ČR chci věnovat největší 
pozornost rozvoji a podpoře řemeslných oborů 
v ČR. Propagaci řemesla a práce rukama považuji 
pro celou ekonomiku za naprosto klíčovou. 
S kolegy z partnerských škol bychom rádi i nadále 
rozvíjeli projekty polytechnických dílen, aby si 
už nejmenší generace osvojila základní tech‑
nické dovednosti. Mojí dlouhodobou snahou je 
také legislativně ukotvit Mistrovskou zkoušku 
a prostřednictvím začleněných cechů ji zkoušet 
a udělovat.

V posledních letech se mi ve spolupráci s kolegy po‑
vedlo zajistit účast českých reprezentantů na soutěži 
technických oborů Euroskils. Česká republika se 
v roce 2021 zúčastnila poprvé se čtyřmi reprezen‑
tanty a pro letošní rok se povedlo již nominovat dal‑
ších šest zástupců jednotlivých řemeslných profesí 
na Euroskils do Polska. 
Svůj mandát chci využít i k rozvoji agendy celoživot‑
ního učení, které je z hlediska budoucích proměn 
pracovního trhu vlivem digitalizace nedílnou sou‑
částí budoucího vývoje tuzemského hospodářství.

Tomáš Prouza
kandidát na viceprezidenta, navržený Svazem obchodu a cestovního ruchu ČR
Předchozí tři roky ve vedení Hospodářské komo‑
ry ČR mě naučily dvě důležité věci – nesmíme se 
bát a naše priority musíme umět dobře připravit 
a vysvětlit. Covidová krize i ta loňská energetická 
výrazně posílily pozici a respekt HK ČR a máme 
díky tomu šanci dotáhnout věci, za které jsme roky 
bojovali.
Rád bych se v příštích třech letech soustředil na trh 
práce a pohlídal, že bude platit dohoda nad sou‑
časnou novelou zákoníku práce, chci protlačit ještě 
jednu novelu, která podpoří elektronizaci a sníží 
byrokracii okolo zaměstnávání nebo navýšení kvót 

pro zaměstnání cizinců. V oblasti zdravotnictví plá‑
nuji dotáhnout reformu pracovně ‑lékařských služeb, 
podpořit reformu financování zdravotnictví nebo 
posílit roli zaměstnavatelů v prevenci. 
Jsem připraven zabránit nejhorším nápadům okolo 
změn DPH a podpořit poctivé podnikatele v těžce 
zasažených sektorech. Mým cílem je také udržet náš 
hlas v Evropě i po českém předsednictví, důležité 
věci řešit už v Bruselu, a ne až v Praze a posílit spo‑
lupráci s Eurochambres.

Michal Štefl
kandidát na viceprezidenta, navržený KHK jižní Moravy
Aktuálně mám v prezidiu na starosti dopravu, život‑
ní prostředí, stavebnictví a regionální rozvoj a vědu, 
výzkum a inovace. Tyto gesce spolu v posledních le‑
tech úzce souvisí a rád bych se jim věnoval i nadále.
Jedním z hlavních témat posledního volebního 
období byla novela stavebního zákona, jejímiž hlav‑
ními úkoly mají být především urychlení výstavby 
a snížení byrokracie. Po mnoha složitých diskuzích 
prošla velmi úspěšně sněmovnou a začneme řešit její 
aplikaci v praxi, především v oblasti digitalizace.
V rámci Dopravní sekce intenzivně řeším propagaci 
a prosazování vysokorychlostních tratí. Dalším 

zásadním tématem je rozvoj dostupného a udrži‑
telného bydlení, které se kvůli vysokým sazbám hy‑
poték stalo jedním z hlavních témat letošního roku. 
V oblasti životního prostředí prosazuji realistický 
pohled na Green Deal a realizaci s ním souvisejících 
opatření. Rovněž se věnuji výstavbě vědeckotechnic‑
kých parků, které výrazně přispívají ke spolupráci 
firem s vysokými školami a výzkumnými organiza‑
cemi. ■
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